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استقلال صدای ساپینتو 
را هم درآورد

 بعد از هواداران...

گاتزتا دلواســپرت درباره لیست 
فروش اینتر نوشت؛ پورتو مشتری 

مهدی طارمی شده است.
این روزنامه ایتالیایی نوشت: 
عملکرد خــوب آصلانی در جام 
جهانی باشــگاه ها کافی نبود. با 
اینکه هافبک آلبانیایی در ایالات 
متحده یکی از معدود نکات مثبت 
تیم بود، اما تصمیم اینتر پیش تر 
گرفته شده و تغییر نکرده است: 
آصلانی دیگر جایی در برنامه های 
باشگاه ندارد و مدیران نراتزوری 

ایــن موضــوع را بــه او و مدیر 
برنامه هایش اطــلاع داده اند. از 
همین جا نوعی کشمکش میان دو 
طرف شکل گرفته است، چرا که 
آصلانی مایل است همچنان در 
ســری آ بازی کند و دست کم دو 
پیشنهاد از تیم های خارجی را رد 
کــرده اســت. جدی ترین آن ها 
بتیس بود که او به آن پاسخ منفی 
داد. حل این معما آسان نیست، 
به ویژه با توجه به اینکه بازیکن سه 
تابستان پیش با ۱۴ میلیون یورو 

خریــداری شــد و حــالا اینتر 
می خواهد حداقل ۱۸ میلیون از 

فروش او به دست آورد.
گاتزتا دلواســپرت در ادامه 

نوشت؛
در خط حمله هم دو بازیکن 
دیگر در فهرست فروش قرار دارند 
و جایی در طرح های کیوو ندارند، 
اما نگرانــی خاصی بابت آن ها در 
باشگاه وجود ندارد. نخستین نفر، 
مهدی طارمی است که از همان 
ابتدا همکاری خوبی نشان داده 

است. او از علاقهٔ بشیکتاش و فولام 
برخوردار است، اما در ساعات اخیر 
احتمال بازگشــت به پورتو نیز 
مطرح شده است. مدیر ورزشی 
اوسلیو امیدوار است که از فروش 
این مهاجــم ایرانی، که خریدی 
ناموفــق در فاصلــه ۱۲ مــاه از 
حضورش در اینتر بود، حداقل ۸ 
میلیون یورو درآمد کسب کند. 
پورتــو امیدوار اســت با قیمتی 
مناســب بازیکن ایرانی خود را 

برگرداند.

فــروش دیگر، مربــوط به 
سباستیانو اسپوزیتو است: اینتر او 
را ۷ میلیون یــورو قیمت گذاری 
کرده و نیمی از تیم های ســری آ 
خواهانــش هســتند، اگرچــه 
هیچ کدام تاکنون برای خرید جدی 
اقدام نکرده اند. او به طور قطعی جدا 
خواهد شد، چرا که قراردادش تنها 
یک ســال دیگر اعتبار دارد. و باید 
مراقب پارما بود، شاید این انتقال در 
قالــب معاملــه ای بزرگ تر برای 

آوردن لئونی انجام شود…

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

هاشمیان، دومین ریسک بزرگ درویش
انتخاب وحید هاشمیان که خیلی ها او را مربی با دانش اما کم تجربه ای می دانند 
یک ریسک بزرگ از سوی رضا درویش بود. مدیرعامل پرسپولیس که حالا با 
تجربه تر از بقیه همکاران خود شده و انتظار می رود کمتر اشتباه کند، یک بار 
دیگر هم با انتخاب اوسمار ویرا ریسک بزرگی را مرتکب شد که البته جواب داد 
و در نهایت پرســپولیس به جام قهرمانی رسید. انتخاب اوسمار آن هم پس از 
یک مربی با تجربه مثل یحیی گل محمدی به معنای واقعی کلمه ریسک پر 
خطــری بود که درویش انجام داد و جالب اینکه در روزهای اول انتخاب مربی 
برزیلی توهین های زیادی را به جان خرید. انتخاب وحید هاشمیان هم توسط 
درویش انجام شد و حالا خیلی ها امیدوارند وحید با توجه به حضور ۱۱ ساله 
خود در فوتبال آلمان و تجاربی که کسب کرده و البته با توجه به شناخت نسبی 
از فضای پرسپولیس بتواند موفق شود و پرسپولیس را به ساحل آرامش برساند. 
اگر هاشمیان موفق شود قطعاً یک نمره مثبت در کارنامه درویش ثبت خواهد 
شد اما در غیر این صورت مدیرعامل پرسپولیس تحت فشار قرار خواهد گرفت 
و چه بســا خودش زودتر از هاشمیان از پرسپولیس برود!  رویکرد ما در خبر 
ورزشی همواره حمایت از مربیان جوان و با دانش مثل وحید هاشمیان، مجتبی 
جبــاری و محرم نوید کیا بوده همان طور کــه از فرهاد مجیدی هم حمایت 
می کردیم.از نظر ما اگر این مربیان موفق شوند هم به سود باشگاه های ایرانی 
اســت و هم به سود خودشان و نسلی که فوتبالیست های بزرگی بودند و حالا 
مربیگری می کنند و یا پشت خط منتظر تصمیم مدیران باشگاه ها هستند. به 
هر حال در چرخه مربیگری فوتبال ایران یک سری اسم تکراری وجود دارد که 
هیــچ چیز تازه ای بــه فوتبال کشــورمان اضافه نمی کنند امــا قطعاً امثال 
مجیدی،جباری، نوید کیا و هاشمیان می توانند حرف های زیادی برای گفتن 
داشــته باشند و فضای فوتبال ایران را عوض کنند.از این دست مربیان انتظار 
می رود کمی بیشتر از سایر همکاران خود به بازیکنان جوان میدان دهند کاری 

که در تمام دنیا به جز ایران انجام می شود و نتایج خوبی هم در بر دارد.

لژیونرایرانیبهتیمسابقشبرمیگردد

برای مهدی طارمی مشتری آشنا پیدا شد

بیشتر از یکسال است که از یکی از جنجالی ترین انتقال های تاریخ فوتبال 
ایران می گذرد و پرســپولیس و بیرانوند وارد یک چالش بزرگ حقوقی 
شــدند. در این مدت انواع و اقســام اتفاقات پیرامون این پرونده رخ داد و 
صحبت های زیادی هم مطرح شد. خیلی ها می گویند گلر شماره یک تیم 
ملی در آستانه محرومیت قرار گرفته و احتمالا شروع لیگ بیست و پنجم 
را از دست خواهد داد. ماجرای مصالحه تراکتور و پرسپولیس هم ظاهرا به 
نتیجه نرسید و دو باشگاه برای صلح در پرونده بیرانوند به توافق نرسیدند. 
حالا از راهروی فدراسیون فوتبال خبر رسیده که به احتمال فراوان کمیته 
استیناف روز سه شنبه سرانجام قرار است رای پرونده بیرانوند را اعلام کند. 
رایی که کل اهالی فوتبال منتظر آن هستند و می خواهند بدانند در نهایت 

در این پرونده پرحاشیه بیرانوند برنده خواهد شد یا باشگاه پرسپولیس.

آخرین خبر از رای پرونده بیرانوند 

احمــد نوراللهــی پــس از دو فصــل حضور در 
شباب الاهلی و دو فصل در الوحده، حالا با پیوستن 
به تیم فوتبال کلباء، ســومین تیم اماراتی خود را 
تجربه خواهد کرد. ســتاره سابق پرسپولیس که 
پس از ترک ایران راهی لیگ ادنوک امارات شــد، 
ابتدا در ترکیب شــوالیه های سرخ شباب الاهلی 
موفق به کسب عنوان قهرمانی ادنوک لیگ شد و 
ســپس با انتقال به الوحده، یکی دیگر از تیم های 
مطرح فوتبال امارات، به دوران درخشان خود ادامه 
داد. اما اکنون نوراللهی در تصمیمی تازه به جمع 
ببرهای کلباء پیوسته تا یک چالش جدید دیگر را 
در دوران حرفه ای اش پشت سر بگذارد. تیم فوتبال 
کلباء با هدایت فرهاد مجیدی، سرمربی پیشین 
استقلال، در سال های اخیر به یکی از باشگاه های 
آشــنا برای طرفداران فوتبال ایران تبدیل شده و 
جذب بازیکنان ایرانی مانند مهدی قایدی، شهریار 
مغانلو و سامان قدوس، نام این تیم را بارها در تیتر 
رسانه های ورزشــی ایران قرار داده است. حالا با 
خروج قایدی و پیوستن او به النصر، نوراللهی جای 
او را به عنوان سومین ایرانی در فهرست این تیم پر 
می کند. ترکیبی سه نفره از بازیکنان مطرح ایرانی 
که می تواند نگاه ها را در فصل جدید لیگ امارات 

بیش از پیش به کلباء جلب کند.

عصر دیروز در گدانســک لهســتان، شــاگردان روبرتــو پیاتزا در 
حساس ترین مسابقه مرحله مقدماتی به مصاف بلغارستان رفتند و با 
یک برتری قاطع به پیروزی دست یافتند. سروقامتان ایران با ارائه یک 
بازی درخشان موفق شدند سه بر صفر بلغارستان را در هم بکوبند تا 

امیدها برای صعود به جمع ۸ تیم برتر زنده شود.

رونمایی رسمی از جانشین ایرانی قایدی

 پیروزی قاطع 
والیبال ایران مقابل بلغارستان

نمی دانم چرا باشگاه گزینه های مرا نمی خرد

در شرایط نابرابر برای مبارزه آماده می شویم

رضاییان: هواداران 
استقلال جنتلمن هستند

حرف ساپینتو در 
جام جهانی روی 
من اثر گذاشت
 اظهار نظر جالب 
آقای مدیرعامل

حاضرم ۳۰۰ میلیارد 
تومان برای جذب یک 
بازیکن هزینه کنم! 
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علیرضــا بیرانوند غروب دیــروز در یک پیام ویدیویــی از هواداران 
پرســپولیس ،اعضای هیئت مدیره این باشگاه و حتی رضا درویش 
عذرخواهی کرد! در راســتای تعاملی که فدراسیون فوتبال نتوانست 
ایجاد کند شاید بیرانوند که فهمیده قرار است حکم به زودی صادر شود 
این پیام را صادر کرد که محرومیتش کمتر شود اما قاعدتاً رای از قبل 

صادر شده و گفته می شود او چهار ماه از میادین دور خواهد بود. 
او البته در پیام ویدیویی خود از زنوزی هم کلی تشکر کرده و تاکید کرد 
که در سال جام جهانی باید برای تیم ملی و باشگاه تراکتور که در آسیا 
حضور دارد، بازی های حساسی انجام بدهد ولی گفت که تابع قانون 

است و به هر رایی که از کمیته استیناف بدهد احترام می گذارد.

بیرانوند از درویش و 
پرسپولیسی ها عذرخواهی کرد 

عجیبولیواقعی
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ورزش ایران و جهان

به تازگی عباس جدیدی قهرمان ســابق 
کشتی جهان و پیشکسوت کشتی ایران در 
مصاحبه ای جنجالی گفته است:« ما باید 
کسی را در راس فدراسیون کشتی بیاوریم 
که هنرش کشــتی گیر ســاختن باشد نه 
ســاختمان ســاختن. ســاختمان را که 
هتل سازان و ساختمان سازها خیلی بهتر از 
این آقایان می توانند انجام بدهند ما نمره و 
بارم به کسی می دهیم که کشتی مملکت 
ما را در تمام سطوح و استان ها بالا بیاورد.«

بــه نظرمــی رســد روی صحبــت 
»جدیدی« فدراســیون کشتی و طعنه به 
علیرضا دبیرباشد که به زعم نایب قهرمان 
المپیک آتلانتا و قهرمان ســابق کشــتی 
جهان، رئیس فعلی فدراسیون فوتبال، به 
جــای تجهیز کمپ تیم هــای ملی، باید 

کشتی گیرساخته و پرورش می داد!
کاری به این نکتــه نداریم که این دو 
مورد منافاتی با یکدیگر نداشته و توأمان می 
تــوان امکانات ویژه و مدرن در اختیار ملی 
پوشــان کشتی گذاشــت و در کنار آن به 

پرورش استعدادها همت گماشت.
بی تعارف می تــوان گفت که عباس 

جدیدی هرچقدر کشتی گیرمحبوبی بود 
اما منتقد خوبی نیست و به سادگی می توان 
این موضــوع را در همین مصاحبه اخیراو 

جستجو کرد.
شــاید و حتما می تــوان به مدیریت 
»علیرضا دبیر« نیز انتقاداتی وارد دانست اما 
از نگاه بســیاری از مخالفــان و منتقدان 
سرسخت رئیس فدراســیون کشتی ، او 
توانسته است بهترین امکانات را در اختیار 
قهرمانان رده های مختلف ملی کشتی ) اعم 

از آزاد و فرنگی( بگذارد.
کم نیستند کسانی که معتقدند یکی 
از کمــپ های فوق العاده مجهز و شــیک 
جهان فوتبال، کمپ اسپایر قطر است. این 
کمپ در سال 2004 در حومه شهر دوحه 
برای توسعه ورزش کشور قطر ساخته شده 
است. این کمپ تا به امروز میزبان تیم های 
بزرگی همچون رئال مادرید، منچســتر 
سیتی، بارسلونا و پاری سن ژرمن بوده است. 
وجود این اسامی در کنار این کمپ نشان 
می دهد که کیفیت تجهیزات و تست های 
موجود در این کمپ در حد بســیار بالایی 

است.

این کمــپ با هدف اســتعدادیابی و 
تمرین با مجهزترین امکانات برای تیم های 
ملی فوتبال قطر ســاخته شد و سپس به 
دلیل همین تجهیــزات مدرن و بی نظیر 
محلــی برای اردوی تیم های بزرگ ملی و 
باشــگاهی جهان خاصه در فصل زمستان 

شد.
به لطف همین کمپ مجهز و مدرن، 
تیم ملی قطــر در میان تمامی مدعیان به 
عنوان قهرمانی آسیا رسید و این عنوان را 

سال گذشته و بار دیگر تکرار کرد.
در مثل جای هیچ مناقشه ای نیست. 
تردیدی وجود ندارد که درحال حاضر کمپ 
تیم های ملی کشتی ایران، به لطف همین 
ساخت و سازها و اســتفاده از ابزار مدرن، 
مجهزترین کمپ تمرینی دنیاست. کمپی 
که روس ها و ژاپنی ها برای برپایی اردوهای 
خود متقاضی استفاده از آن هستند و دور 
نیســت روزی که بزرگ تریــن تیم های 
کشــتی دنیا )همچون کمپ اسپایرقطر( 

برای حضور در آن صف بکشند.
از آن گذشــته ســاخت و سازهای 
فدراسیون کشتی کاملا در خدمت کشتی 

گیران بوده و نیازهای اولیه و حتی ثانویه و... 
آنها را مرتفع کرده است به گونه ای که ملی 
پوشان کشتی، هرخواسته ای داشته باشند 
در همین کمپ آماده و مهیا می شــود؛ از 
امکانات و تشک های تمرینی لاکچری تا 
وســائل کامل فیزیوتراپی و حتی ســالن 
سینما، رستوران و ...که کمپ کشتی را بی 

نظیر کرده است.
جالــب تر می شــود وقتــی بدانید؛ 
فدراسیون کشتی از ساختمان های خود 
اعم از سالن همایش، کنسرت و ... بگیرید 
تا سالن پذیرایی مجلل که اجاره داده شده 
و بــه محلی برای درآمدزایی فدراســیون 

تبدیل شده است.
درآمدی که صرف کشــتی و کشتی 
گیران در سطوح مختلف می شود و الگویی 
است برای استقلال مالی همه فدراسیون 

های ورزشی کشور!
باری، آنچه این مطلب را به درازا کشاند 
دفاع و حمایت از فدراســیون کشــتی یا 
نکوهش عبــاس جدیدی نبود بلکه کمی 
انصاف اســت که در این شرایط رعایت آن 

چندان هم بد نیست!

پرونــده مرحله انتخابی 
مسابقات جام ملت های آسیا 
2026 برای فوتبال زنان ایران 
خاطره انگیز بسته شد.بعد از 
26 روز پیگیری  این رقابت ها 
شاگردان مرضیه جعفری در 
تیم ملی فوتبال زنان ایران در 
یکی از حســاس ترین تقابل های تاریخ 
فوتبال ملی زنان  موفق شدند درخاکِ 
اردن مقابل تیم ملی زنان این کشــور 
جشن پیروزی بگیرند و صدرنشین گروه 

نخست مرحله انتخابی شدند.
بدین ترتیب با بسته شدن  پرونده 
مســابقات مرحله انتخابی شــاگردان 
مرضیه جعفری کنار تیم های استرالیا، 
چین،کره جنوبی، ژاپن، هند، بنگلادش، 
چین تایپه، ویتنام، ازبکستان، فیلیپین و 
کره شمالی در جام ملت های آسیا 2026 

قرار گرفتند.

  کولاک ایرانی هابرای دومین بار
تیم ملی فوتبال زنان  بعد از ثبت اولین 
صعــود در دوره قبلی بــا هدایت مریم 
ایراندوست، حالا این بار باسرمربیگری 
مرضیه جعفری برای دومین بار در تاریخ 
توانست شانس حضور در جام ملت های 

آســیا را به دســت آورد و ملی پوشان 
فرصتــی  حدودا 8ً ماه آماده دارند که تا 
آغاز جام ملت های فوتبال زنان آسیا 10 
اسفند 1404 در استرالیا خود را آماده 
کننــد. میزبانی کشــور اســترالیا در 
شهرهای ســیدنی، گلد کوست و پرث 

انجام می شود.
  بفرمایید سید چهارم

کنفدراسیون فوتبال آسیا برنامه ریزی 
کــرده که روز هفتم مردادماه مراســم 
قرعه کشی جام ملت های فوتبال زنان 
آســیا 2026 را در تالار شــهر سیدنی 
برگزار کند؛ آن هم در شرایطی که تا پیش 
از برگزاری مراسم قرعه کشی خبری از 
به روزرسانی رنکینگ فیفا نخواهد بود و 
این مسئله بدان معناست که تیم ملی 
زنان ایران که آخرین رنکینگ فیفا در 
موقعیت شصت وهشتم جهان حضور 
داشت، حالا صعود خود به جام ملت ها 
در کنــار تیم هــای ملی زنــان هند و 
بنگلادش در ســید چهارم قرارگرفت. 
تیم های ملــی زنان اســترالیا، ژاپن و 
کره شمالی در ســید نخست هستند؛ 
چینی ها به همراه کره جنوبی و ویتنام در 
ســید دوم حضور دارند و تیم های ملی 

زنان فیلیپین، چین تایپه و ازبکستان هم 
در سید سوم نام شان به چشم می خورد.
  جعفری: بــه فوتبال زنان بهاء 

بدهید
مرضیه جعفــری که پیشــاز این تیم 
باشگاهی اش خاتون بم را به جمع 8تیم 
اول آســیا برده بود، حالا در نخستین 
حضورش در قامت سرمربی تیم ملی و 
در نخســتین تورنمنتی که با این تیم 
تجربه کرد، حماسه ساز شد؛ حماسه ای 
که دیروز  حماسه امان لقب گرفت. او بعد 
از صعود گفت: »صعود به جام ملت های 
آسیا اتفاقی ســاده نبود ولی پایان راه 
نیســت، بلکه تازه مسیر جدیدی برای 
فوتبال زنان ایران آغاز شده است. البته 
باید تاکید کنم اگــر ما صعود کردیم و 
نتیجه دلخــواه را گرفتیم دلیل بر این 
نیست که مسیر را درست رفتیم. بلکه 
تیم ملی نیاز به برنامه ریزی کوتاه و بلند 

مدت دارد که برپایه ان بتوانیم در جام 
ملتها موفق عمل کنیم و فوتبال زنان هم 
در مسیر درست قدم بردارد. درجایی که 
دختران فوتبالیست نشــان دادند که 
توانایی های زیادی دارند پس باید به انها 
بهاء داده شــود. چه بــرای رقابتهای 
اســترالیا و چه برای آینده و فقط نباید 

حال را دید.«
  ملکه های فوتبــال امروز در 

تهران 
تیم ملی دیشب امان را به سمت مشهد 
ترک کرد. آنها ساعت 23:15 دیروز به 
وقت محلی، امان را به مقصد شــارجه 
ترک کردند و ســپس از شارچه راهی 

مشهد شدند.
نهایت تیم ملی ساعت 13:45 امروز 
از طریق فرودگاه بین المللی شهید 
هاشــمی نژاد مشــهد وارد کشور 

می شود.

خبرگردی
NEWS BROWSING

 ستاره ژاپنی کشتی جهان درگذشت 
اتحادیه جهانی کشتی اعلام کرد هیتومی اوبارا، قهرمان المپیک لندن 

و هشت دوره کشتی زنان جهان، در 44سالگی درگذشت.
علت مرگ اوبارا مشخص نشده است. او از سال 2000 تا 2008 با 
نام خانوادگی قبلی خود، ســاکاموتو، شش عنوان قهرمانی جهان در 
دســته 51 کیلوگرم زنان کسب کرد اما در المپیک 2008 پکن برای 

حضور در دسته 55 کیلوگرم ژاپن به سائوری یوشیدا باخت.
او پس از این شکســت بازنشسته شد اما در نهایت برای رقابت در 
دسته 48 کیلوگرم بازگشت. اوبارا در سال های 2010 و 2011 عناوین 
قهرمانی جهان را کسب کرد و سپس در فینال بازی های المپیک 2012 

ماریا استادنیک از آذربایجان را شکست داد.
اوبارا سپتامبر 2022 به تالار مشاهیر اتحادیه جهانی کشتی راه 
یافت. او در ســال های اخیر مربیگری جوانان را بر عهده داشت و سال 
2021 عضو هیات مدیره فدراســیون کشــتی ژاپن شد. او همچنین 
عضــوی از کادر مربیگری تیم ملی ژاپن بود که برای بازی های 2028 

لس آنجلس آماده می شود.
آرتتا دو بازیکن ۱۵ ساله را برای اردوی آسیایی فرا  خواند 

میکل آرتتا، سرمربی آرسنال 2 بازیکن 15 ساله به نام های مکس داومن 
و مارلی سالمون را در ترکیب نفرات اعزامی به اردوی سنگاپور و هنگ کنگ 
قرار داده. داومن، هافبک هجومی است و سالمون در جایگاه مدافع میانی 
به میدان می رود. این 2 نفر به همراه خریدهای جدید تیم یعنی مارتین 
زوبیمندی، کپا آریسابالاگا و کریستین نورگارد در گروه 30 نفره مسافران 
شــرق آسیا حضور دارند. با این حال، نونی مادوئکه، خرید 48.5 میلیون 
پوندی پس از درخشــش با چلســی در جام جهانی باشگاه ها در این تور 
شرکت نخواهد کرد. او به همراه تیم قبلی اش فصلی طولانی را پشت سر 
گذاشته و فعلًا در تعطیلات بسر می برد. او پس از بازگشت تیم از آسیا، به 
هم تیمی های جدید خود ملحق می شود. توپچی ها در سنگاپور 2 بازی 
انجام می دهند؛ مقابل میلان در 23 ژوئیه و در برابر نیوکاسل در 2۷ ژوئیه. 
توپچی ها با ســفر به هنگ کنگ برای داربی شمال لندن در برابر تاتنهام 

آماده می شوند که چهارشنبه آینده برگزار خواهد شد.
رشفورد براي آمدن به بارسلونا دستمزدش را کم  کرد 

مارکوس رشــفورد فصل آینده با پیراهن  بارسلونا به میدان خواهد رفت. 
باشگاه بارسا هم با رشفورد و هم با  منچستریونایتد به توافق کامل رسیده 

و حالا تنها اعلام رسمي این  انتقال باقي مانده است.  
روزنامه مارکا از جزئیات قراردادي که قرار است رشفورد با بارسا  امضا 
کند پرده برداشت. ستاره انگلیسي با قرارداد قرضي و با بند خرید  دائمي 
راهي بارسا مي شود. مبلغ بند خرید دائمي او 30 تا 35 میلیون  یورو است. 
مبلغ قطعي بعد از آخرین دور مذاکرات بین دو باشــگاه  مشخص خواهد 
شــد.   رشفورد ظرف یکي دو روز آینده به بارسلون مي رود تا در تستهاي 
 پزشکي شــرکت کند. او براي شرکت در تور آسیایي بارسا به تیم فلیک 

 خواهد پیوست.  

مجهزترین کمپ کشتی که دنیا حسرتش را می خورد

قدردان اسپایر ایرانی باشیم

جعفری: به فوتبال زنان بها بدهید ما آمدیم جام ملت ها، ایران در سید چهارم 

ری
غفا

سا 
پری

دومین روز از رقابت های تنیس روی میز انتخابی تیم 
ملی بزرگســالان به منظور معرفی نفرات اعزامی به 
بازی های کشورهای اسلامی و مسابقات قهرمانی آسیا، 
صبح دیروز پیگیری شد که در حساس ترین مسابقه 
بنیامین فرجی نابغه جدید پینگ پنگ  ایران در جدال 
با نیما عالمیان که سابقه چند دوره حضور در المپیک 
و کسب مدال در بازی های آسیایی را دارد، به برتری 
3 بر یک رســید. با این برد، رقابت در صدر جدول این 

مسابقات نزدیک تر از قبل شد. در پایان دور ششم، سه 
بازیکن به نام های امیرحسین هدایی، بنیامین فرجی 
و نیما عالمیان هر کدام 5 برد و یک شکست در کارنامه 
ثبت کرده اند.  این رقابت ها تاکنون چند نکته حاشیه ای 
نیز به دنبال داشته که از جمله آنها می توان به انصراف 
افشین نوروزی به دلیل جلوگیری از تشدید مصدومیت 
و همچنین اعتراض در جدال روز شنبه نیما عالمیان 

و امیرحسین هدایی اشاره کرد.

الکساندر ایســاک فصل درخشــانی را با 
نیوکاسل پشــت سر گذاشت و از ستارگان 
لیگ جزیره بود. همین هم باعث شده است 
او مشتریان زیادی داشته باشد اما نیوکاسل 

به راحتی ستاره اش را از دست نخواهد داد.
روزنامه اسپورت عربستان اعلام کرد 
الهلال برای جذب ایساک رسما به نیوکاسل 
پیشنهاد داده است اما باشگاه انگلیسی برای 
فروش ستاره سوئدی اش رقم بسیار بالایی 
را می طلبد که این باعث غافلگیری باشگاه 

الهلال شده است. نیوکاسل شرط دشواری 
را در قراردادش با ایســاک قرار داده است. 
اسکای اســپورت تأیید کرد باشگاه لیگ 
برتری قیمت فــروش مهاجمش را در بازه 
نقل وانتقالات تابســتان جــاری برای هر 
باشگاهی که مایل به بستن قرارداد با اوست، 

150 میلیون پوند تعیین کرده است.
هر چند که ادی هاو تاکید کرد نیوکاسل 
دوســت دارد ایســاک را حفظ کند و این 
بازیکن هم به حضورش در تیم ادامه خواهد 

داد، بــا این حــال او هنوز قــراردادش را با 
نیوکاسل تمدید نکرده و این باعث شده است 
تا گمانه زنی ها درباره جدایی اش زیاد باشد.

الهلال ابتدا اوسیمن را برای تقویت خط 
حمله اش مد نظر داشت که این بازیکن نیجریه 
ای حاضر نشد راهی لیگ عربستان شود. انتقال 
ایساک، دومین گزینه اینزاگی، هم بسیار دور 
از انتظار اســت و باید دید تیم عربســتانی در 
نهایت چه مهاجمی را جذب می کند؛ چرا که 
جدایی میتروویچ از این تیم قطعی شده است.

قیمت نجومی نیوکاسل برای فروش ستاره سوئدی

۱404 /04 /30  دو   شـــنبه
799۵ 28 شماره ســـال
MON. 2025/07/21

 شاهکار نابغه با شکست دادن نیما عالمیان 
در انتخابی تیم ملی
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رئیس هیئت مدیره باشگاه باشگاه 
استقلال تأکید کرد، تا به این لحظه 
تغییری در مدیریت این باشــگاه 

صورت نگرفته است.
علی تاجرنیــا در گفت وگو با 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم، 
درباره تصمیم هلدینگ خلیج فارس 
مبنی بر احتمال تغییرات مدیریتی 
در باشگاه استقلال اظهار داشت: تا 
این لحظه هیچ گونــه تغییری در 
مدیریت باشــگاه صورت نگرفته 

است.
وی در واکنش بــه اعتراض 
هواداران تیم فوتبال اســتقلال به 
عملکرد مدیران این باشگاه گفت: 
بنده در اولیــن فرصت در فضایی 
مناسب طی گفت وگویی رودررو با 
هواداران مطالبی را عرض می کنم. 
این مدت کمتر مصاحبه می کنیم و 
نمی خواهیم با مصاحبه کردن فضا 

را به سمت حاشیه ببریم.
رئیس هیئت مدیره باشــگاه 

استقلال خاطر نشان کرد: چیزی که 
در ســال های اخیر به اســتقلال 
آسیب رســانده، عدم اعتماد بوده 
است. متأسفانه این عدم اعتماد در 
بین مدیران، کادر فنی، پیشکسوتان 
و هــواداران بوده اســت. من بارها 
گفته ام دخالتــی در امور اجرایی و 
فنی تیم ندارم و بیشــتر در بحث 
ساختارســازی و مالی باشگاه کار 
می کنم. در فصلی که گذشت برای 
نخســتین بار مطالبات بازیکنان و 
کادر فنی پرداخت شد، اتفاقی که در 
سال های اخیر کمتر افتاده بود. شما 
یک بــار از زبان بازیکــن یا مربی 
نشنیدید که پول شــان را نگرفته 
باشند یا باشگاه در پرداختی ها عقب 

باشد.
تاجرنیــا راجع به اینکه وعده 
ساختن تیم رؤیایی را داده بودند، 
ولی تا این لحظه چنین چیزی دیده 
نشده اســت، گفت: همانطور که 
گفتم بنده دخالتی در امور اجرایی 

و فنی ندارم و وظیفه من مذاکره با 
بازیکن یا مربی نیست. این موضوع 
به مدیرعامل و عوامل فنی سپرده 
شــده اســت. اگر وعده هایی داده 
بودیــم بیشــتر در رابطــه بــا 
ساختارسازی و مسائل مالی بود و 
اینکه دغدغه ها را رفع کنیم. ضمن 
اینکه مذاکرات در حال انجام است 
و بــه زودی بازیکنــان جدیدی به 

جمع تیم ما خواهند پیوست.
وی در پایان تصریح کرد: مسائل 
زیادی وجود دارد که صحبت کردن 
درباره آن دردی را دوا نمی کند. اگر 
قرار باشد هر کســی در هر مقامی 
نظرات شخصی خود را مطرح کند به 
استقلال آسیب می رسد. تا چند روز 
آینده شــرایط نقل و انتقالات تغییر 
خواهد کرد. اتفاقاتــی می افتد که 
می تواند به وضعیت استقلال کمک 
کند. من به شــخصه امیــدوارم در 
روزهای پیش رو اتفاقات به ســود 

استقلال رقم بخورد.

به جرات می توان گفت همه تیم های ایران روی هم به اندازه استقلال 
مشکل مدیریتی ندارند! علی نظری جویباری که خود را متخصص نقل 
و انتقالات می دانست شکست بزرگی را همراه با سایر مدیران استقلال 
در فصل نقل و انتقالات تحمل شده که ترکش های آن را در شروع لیگ 
به خوبی خواهیم دید. استقلال با تیم ناقص در ترکیه تمرین می کند 
کــه قطعاً این تمرینات فایده چندانی نخواهد داشــت داقل انتظار از 
مدیران اســتقلال این بود که تکلیــف نفراتی چون مهرداد محمدی 
اندونگ و حسینی را زودتر مشــخص کرده و اگر آنها را نمی خواهند 
سریعتر بازیکنان دیگری را جایگزین این نفرات کنند اما این اتفاق هم 
رخ نداد و حالا شــنیده می شــود که مهرداد محمدی راهی تراکتور 
می شــود. محمدی البته فصل گذشته کلًا مصدوم بود و اصلًا بازدهی 
نداشت اما سوال اینجاست که استقلال در فصل نقل و انتقالات به جز 
یکــی دو خرید معمولی چه کار خاص دیگری انجام داده اســت. اگر 
مصدومیت مشکوک آشورماتوف را به حساب بدشانسی استقلالی ها 
بگذاریم باید گفت این تیم فقط عارف آغاســی را خریده که تازه او هم 
معلوم نیست با شروع لیگ جدید در ترکیب استقلال جواب بدهد. آبی 
پوشــان برای تقویت تیم خود در تمام خطوط حداقل نیاز به ۶ خرید 
دیگر دارند در حالی که هیچ بازیکن خوبی در بازار نمانده و آنها مجبورند 

به خریدهای معمولی بسنده کنند. 
علی نظری جویباری نشــان داده که نه تنها متخصص نقل و انتقالات 
نیست بلکه متخصص بازیکن نخریدن است و البته نمره منفی بزرگی 
که در کارنامه او به ثبت می رســد به نام سایر اعضای هیئت مدیره از 

جمله علی تاجانیا و حمود بابایی هم نوشته می شود. 
با توجه به نتایج افتضاح پارســال یلی ها انتظار داشتند که استقلال 
قهرمان فصل نقل و انتقالات باشد و خریدهای خوبی را انجام بدهد اما 
آنها نه تنها در بازگرداندن نفراتی چون مهدی قائدی و محمد محبی 

ناکام ماندن بلکه خرید بزرگ دیگری هم انجام ندادند. 
با ادامه روند هم قرار نیست در استقلال معجزه شود و آنها با تیم آماده ای 
وارد لیگ شــوند در واقع استقلالی ها باید به همان داشته های فصل 
گذشته بسنده کنند و فقط امیدوار باشند که شرایط دفاعی شان کمی 

بهتر شود. 
شاگردان ساپینتو با این نفرات قطعاً امسال هم مدعی قهرمانی 
نخواهند بود و باید تماشــاگر رقابت جذاب سایر مدعیان باشند. 
خود ساپین تو هم با اطلاع از این شرایط گفته بود تیم من در تمام 
خطوط بازیکنان جدیدی می خواهد و با این شرایط در لیگ برتر 
مشکل خواهد داشت در واقع حرف ما همان حرف ساپینتو از ما 
بعید به نظر می رسد که مدیران باشگاه استقلال عف های خود را 

قبول کنند.

ساپینتو: نمی دانم چرا باشگاه گزینه های مرا نمی خرد

در شرایط نابرابر برای مبارزه آماده می شویم
 ریکاردو ســاپینتو، سرمربی تیم فوتبال 
استقلال هم نسبت به کمبود بازیکن در 
اردوی ترکیه و همچنین نقل و انتقالات 

ضعیف باشگاه واکنش نشان داد.
سرمربی استقلال با انتشار یک استوری در 
صفحه شخصی اش نوشــت: »هواداران 
پرشــور و وفادار استقلال من امروز اینجا 
هستم چون احساس پیوند عمیقی با شما 
دارم و بــرای تحقق رویــای آبی تلاش 
می کنم. احساس می کنم باید بگویم که 
منتظــر خبرهای خوب در مــورد نقل و 
انتقالات بوده ام. باید بگویم که ما در شرایط 
خوبی نیســتیم. من یک مبارز هستم که 
هرگز در شرایط سخت تسلیم نمی شوم، 
اما هواداران باید بدانند که ما در شــرایط 
نابرابر برای مبارزه آماده می شــویم و این 
وضعیت شایسته استقلال بزرگ نیست. 
من راهکارها و پیشنهادات خود را به باشگاه 
ارائــه داده ام و نمی دانم چــرا تا به امروز، 
گزینه های داخلــی و خارجی که توصیه 
کرده ام، امضا نشده اند. معتقدم زمان علیه 
ما اســت. با وجود شــرایط خاص کشور، 
گزینه های خارجی تایید شــده مایل به 
پذیرش پیشنهاد استقلال بودند، اما هنوز 

هیچ کدام جذب نشده اند و دلیل این تاخیر 
را نمی دانم. در پایان، می خواهم به هواداران 
استقلال بگویم که با تمام وجود و حتی در 
سخت ترین شرایط، من و بازیکنانم برای 

موفقیت و سربلندی تیم آبی محبوبمان 
خواهیم جنگید.«

این اولین واکنش مســتقیم ســرمربی 
پرتغالی نسبت به انفعال مدیران باشگاه و 

هیات مدیره اســت و بایــد دید آیا تلنگر 
ساپینتو باعث می شود تاجرنیا و جویباری 
به خودشان بیایند یا اینکه این روند ادامه 

دار خواهد بود.

رامین رضاییان در مصاحبه ای 
به حمایت از ساپینتو پرداخت 
که چکیده ای از صحبت های او 

را می خوانید؛
  استقلال اسم بزرگی دارد و 
بزرگی خود را همیشــه ثابت 

کرده.
  هواداران به خاطر صبری که 
داشتند باعث قهرمانی در جام 

حذفی شدند.
  دست هواداران را می بوسم 
که اینگونه از من حمایت کردند. 
هواداران استقلال واقعا جنتلمن 

هستند.
  سن برای من یک عدد است.
  احســاس می کنــم فرزند 

خوبی برای ایران بودم که خدا 
به من لطف داشت و موفق شدم 

در جام جهانی گل بزنم.
  من واقعا بهترین تمرینات را 

الان دارم می بینم.
  زمان کی روش و قبل از جام 
جهانی قطر، ساپینتو من را صدا 
کرد و به کی روش گفت که من 
در تیمم یک بازیکن مثل رامین 

را می خواهم.
  بــه ســاپینتو گفتــم که 
صحبت های تو، در جام جهانی 

روی من اثر گذاشت.
  ساپینتو بهترین ها را برای 
اســتقلال می خواهد. باید از او 
حمایت شود تا اتفاقات خوبی 

رخ دهد.
  مدیریت تا امروز تلاش خود 

را کرده است.
  من عاشق بدنسازی هستم 
و الان تمریناتی می کنیم که بی 

نظیر است.
  اینکــه فرزنــد کوچــک 
اســتقلال بودم که موفق شدم 
بازوبند را برای حتی یک نیمه 
ببندم، برای من افتخار بزرگی 

است.
  همین که در شرایط جنگی 
موفق شدیم اینجا اردویی برگزار 

کنیم، بنظرم خوب است.

حرف ساپینتو در جام جهانی روی من اثر گذاشت رضاییان: هواداران استقلال جنتلمن هستند

نظری جویباری، متخصص 
بازیکن نخریدن!

استقلال، باز هم تماشاگر رقابت سایر مدعیان 

باز هم تاجرنیا وعده داد
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عدم حضور ابوالفضل جلالی در دو بازی دوســتانه اخیر اســتقلال، 
شایعاتی درباره مصدومیت یا عدم اعتماد ساپینتو به این مدافع جوان 

را داغ کرده است.
مدافع چپ استقلال در دو بازی دوستانه اخیر این تیم حتی یک 
دقیقه هم فرصت بازی پیدا نکرده اســت؛ مسئله ای که پرسش های 

زیادی درباره وضعیت او در تیم ریکاردو ساپینتو ایجاد کرده است.
ابوالفضــل جلالی، مدافع جــوان اســتقلال، در جریان اردوی 
پیش فصل آبی پوشان در ترکیه، در دو دیدار تدارکاتی مقابل تیم های 
الحسین اردن و کوجالی اسپور ترکیه حتی برای یک دقیقه هم به میدان 
نرفته است. این غیبت عجیب باعث شد تا گمانه زنی هایی درباره آینده 

او در استقلال مطرح شود.
برخــی منابع مدعی اند که ســاپینتو، همان طــور که در لیگ 
بیست ودوم نیز نشان داده بود، اعتقادی به سبک بازی جلالی ندارد و 
ترجیح می دهد از بازیکنان دیگری در پست دفاع چپ استفاده کند. اما 
در مقابل، گزارش هایی وجود دارد که نشان می دهد این بازیکن به دلیل 
مصدومیت نتوانسته در تمرینات گروهی شرکت کند؛ حتی زمانی که 

تیم در تهران حضور داشت.
تا این لحظه، باشــگاه استقلال یا کادر فنی هیچ توضیح رسمی 
درباره وضعیت جلالی ارائه نکرده اند، اما ادامه این روند ممکن است به 
جدایــی احتمالی او یا کاهش نقش اش در فصل جدید منجر شــود؛ 

موضوعی که هواداران استقلال به دقت آن را دنبال می کنند.

مصدومیت یا تصمیم فنی؟
غیبت ابوالفضل جلالی در ۲ بازی دوستانه

 ســرمربی اســتقلال به دلیل ویژگی خاصی که در سبک بازی امیر 
عابدزاده می بیند، علاقه مند به جذب او است.

به گزارش رسانه ها، با وجود اینکه امیر عابدزاده در سال های اخیر 
در سطح دوم فوتبال اسپانیا و پرتغال بازی کرده و برخی کارشناسان 
سطح کیفی او را پایین می دانند، اما ریکاردو ساپینتو نگاه متفاوتی به 

این دروازه بان دارد.
سرمربی پرتغالی استقلال معتقد است که عابدزاده یکی از بهترین 
دروازه بان های ایرانی در بازی با پا است؛ ویژگی ای که در فوتبال مدرن، 
به ویژه در سبک بازی ساپینتو، اهمیت بالایی دارد. به همین دلیل نیز 
او تمایل دارد این گلر لژیونر را به جمع آبی پوشان پایتخت اضافه کند.

با توجه به اینکه سبک بازی ساپینتو مبتنی بر شروع بازی از خط 
دفاعی و اســتفاده از دروازه بان در فرآیند مالکیت توپ است، حضور 
دروازه بانی با توانایی بازی ســازی از عقب می تواند نقشی کلیدی در 

اجرای این سبک ایفا کند.

راز علاقه ساپینتو به عابدزاده

مهرداد محمدی، وینگر چپ پای فوتبال ایران، به 
اردوی پیش فصل تراکتور در ترکیه اضافه شده و به 
نظر می رســد خرید بعدی تیم دراگان اسکوچیچ 

باشد.
محمدی فوتبال حرفه ای را با راه آهن آغاز کرد 
و بعد از درخشش در سپاهان، راهی تیم آوس پرتغال 
شد. او سپس دوران موفقی را در العربی قطر سپری 
کرد و در ادامه به اســتقلال پیوست؛ جایی که طی 
دو فصل گذشته شرایط برایش چندان مساعد پیش 

نرفت و با وجود مصدومیت عملکرد ضعیفی داشت.
محمدی در فصل 94-93 همراه با راه آهن به 
فوتبال ایران معرفی شد و پس از دو سال حضور در 
این تیم به سپاهان رفت و در سه دوره متوالی لیگ 
برتر نیز یکی از بهترین های طلایی پوشــان بود تا 
عملکــردش منجر به انتقالش به لیگ برتر پرتغال 
شود که روند خوب او در این کشور اروپایی نیز ادامه 

یافت.
مهرداد در فصل 20-2019 لیگ برتر پرتغال 

28 بازی انجام داد که هشت گل به ثمر رساند و پنج 
پاس گل به ثبت رساند و بعد از آن هم به قطر رفت 
و سه فصل برای العربی و السیلیه به میدان رفت که 
دو سال قبل دوباره تصمیم گرفت به ایران برگردد 
و اســتقلال را انتخاب کند که دوران حضورش در 
جمع آبی ها نیز حالا به پایان رســیده تا او در مسیر 

یک تیم بزرگتر باشد.
محمدی که در نخســتین سال حضورش در 
استقلال 27 بازی در لیگ برتر انجام داد و 7 گل به 

ثمر رساند، اما در فصل اخیر به علت آسیب دیدگی 
فقط دو بار در لیگ به میدان رفت و یک گل زد که 
این شرایط موجب شد شرایط همکاری او با آبی ها 
وجود نداشــته باشد و تصمیم به انتقال به تراکتور 

بگیرد.
مهرداد به اردوی تراکتور در ترکیه اضافه شده 
و زیر نظر دراگان اسکوچیچ به تمرین پرداخته که 
اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، به زودی به عنوان بازیکن 

جدید تراکتور معرفی می شود.

استقلال در 
حفظ مهرداد 
محمدی هم 
ناکام ماند
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صادق محرمی به پیشنهاد تراکتور پاسخ 
مثبت داده تا یک مصاحبه قدیمی از او دوباره 

مورد توجه هواداران فوتبال قرار بگیرد.
بــه گــزارش فوتبــال ۳۶۰، صادق 
محرمی، ســتاره جوان و مدافع راست تیم 
ملی ایران بعد از ۷ سال مداوم بازی در لیگ 
کرواسی، در فصل تابستان امسال تصمیم 
بازگشــت به ایران گرفت. تنها یک سال تا 
شــروع جام جهانی باقی مانده و به همین 
علت به نظر می رسد صادق محرمی برای 
پس گرفتن جایگاه ثابت خود در تیم ملی، 
قصد دارد در یک تیم مدعی در لیگ ایران 
به میدان رفته و از این مســیر، حضور خود 

در جــام جهانــی ۲۰۲۶ را تضمین کند. 
بازیکنی که پیش از مصدومیت های شدید، 
مورد توجه امیر قلعه نویی قرار داشــت و 
حتی در ترکیب ثابت تیم ملی تحت هدایت 
او نیز حضــور پیدا می کرد. اگرچه در ابتدا 
اخبار حاکی از بازگشت صادق محرمی به 
ترکیب پرسپولیس بود، اما به نظر می رسید 
اسماعیل کارتال تمایلی به جذب این مدافع 
نداشته و تصمیم گرفت یک بازیکن خارجی 

را در پست مدافع راست جذب کند.
اما بعــد از جدایــی غیرمنتظره ای 
ســرمربی ترکیه ای، اخبار زیادی در مورد 
احتمال حضــور دوباره صادق محرمی در 

رختکن پرسپولیس بعد از ۷ فصل منتشر 
شــد. باشگاه سپاهان و محرم نوید کیا نیز 
تمایل شــدیدی به همــکاری با صادق 
محرمی داشتند و حتی در مقطعی به نظر 
می رســید مذاکرات بین طرفین منتج به 
توافق نیز شــده، اما در نهایت این باشگاه 
تراکتور بود که چند روز پیش و با انتشــار 
یک ویدیو، خبر از توافق رســمی با صادق 
محرمی داد و این مدافع شمالی فصل بعد 
در رختکــن تیم مدافع عنوان قهرمانی به 
میدان خواهد رفت. بعد از جدایی اسماعیل 
کارتال، هواداران پرســپولیس امیدوار به 
بازگشــت صادق محرمی بودند، اما او در 
نهایت توافق با تراکتور را ترجیح داد و حالا 
به نظر می رسد پرسپولیس باز هم یک برای 
جذب یک بازیکن خارجی در این پســت 

وارد عمل خواهد شد. 
استناد به یک مصاحبه برای 

حمله به محرمی
اما در روزهای گذشــته، تصاویری متعدد و 
تکــراری از یک مصاحبــه قدیمی و صادق 
محرمی در بین هواداران پرسپولیس دست 
به دست و دســتمایه طعنه و شوخی با این 
بازیکن شده است. صادق محرمی چند سال 
قبل در مصاحبه ای مدعی شــد در صورت 
بازگشت به ایران، فقط با لباس پرسپولیس 
بــه میدان خواهد رفت و حالا طرفداران این 

باشگاه به انتقاد از رفتار این بازیکن پرداخته 
و او را بــه دروغگویــی و عدم صداقت متهم 

کرده اند.
واقعه تلخی که در ســال های اخیر بارها 
برای بازیکنان با کیفیت و بزرگ در فوتبال 
ایــران رخ داده اســت. از ایــن دســت 
مصاحبه هایی کــه در حقیقت ضرورتی 
نداشــته و تنها در دراز مــدت تبدیل به 
دستمایه ای برای برهم زدن روابط حسنه 
یک بازیکن با هواداران تیم ســابق خود 
می شود. صادق محرمی احتمالاً زمانی که 
این جملات را به ذهــن آورده، دروغ هم 
نگفته و قصد داشته در صورت بازگشت به 
ایران، در تیمی پرطرفدار و محبوب بازی 
کند. اما به هر حال شرایط به شکلی رقم 
خــورد کــه مقدمــات بازگشــت او به 
پرسپولیس فراهم نشــد و حتی ممکن 
اســت خود صادق محرمی نیز با توجه به 
شرایط بسیار خوب تراکتور از لحاظ کیفی 
و البته مالی، انتقال به این باشگاه را ترجیح 
داده است. در سال های اخیر بارها هواداران 
دو تیم استقلال پرســپولیس بازیکنان 
ســابق خــود را به عــدم صداقت متهم 
کرده اند، اما در ســمت مقابل، شــرایط 
بازیکنان در ایــن معادله مجهول نادیده 
گرفته شده و در واقع این قضاوت به شکل 

یک طرفه انجام شده است.

احمد نوراللهی با عقد قراردادی 
دو ساله به تیم اتحاد کلبا پیوست 
تا بعد از شهریار مغانلو و سامان 
قدوس، سومین ایرانی این تیم 
لقب بگیرد. احمد که فصل قبل 
کاپیتان الوحده بود، درحالی به 
کارش در فوتبــال امارات ادامه 
خواهد داد که مطابق همه پنجره 
های نقل و انتقالاتی سال های 
اخیــر او یکــی از گزینــه های 
پرســپولیس بــود. مدیــران 
پرسپولیس به نوراللهی پیشنهاد 
بازگشت دادند ولی این بازیکن 
اعــلام کــرد برنامــه ای برای 
بازگشــت به پرسپولیس ندارد. 
این درحالیست که نوراللهی به 
شــدت بین پرسپولیســی ها 
محبــوب بود و آن هــا خواهان 
بازگشــت این بازیکــن به تیم 
محبوبشــان بودند. درحالیکه 
پرسپولیس شدیدا به این بازیکن 
نیاز داشت، نوراللهی ترجیح داد 
کــه در امــارات بمانــد و البته 

دســتمزد بیشــتری نسبت به 
پرسپولیس دریافت کند. با این 
حال پرسپولیسی ها که انتظار 
داشــتند نوراللهــی به کمک 
تیمشان بیاید، حسابی از دست 
احمد نــور ناراحت هســتند و 
معتقدند نوراللهی می توانست با 
بازگشــت به پرسپولیس به این 
تیم کمک کند ولی ترجیح داد به 
خاطر پول به اتحــاد کلبا برود. 
هرچند نمی شود اصلا به احمد 
ایرادی گرفت و او حق داشت به 
فکر منافع خودش باشــد ولی 
پرسپولیسی ها در فضای مجازی 
بر علیه ستاره ســابق تیمشان 
موضع گرفتند. آن ها اعتقاد دارند 
حالا که نوراللهــی در زمانیکه 
پرســپولیس به او نیاز داشت به 
پیشنهاد پرسپولیس پاسخ منفی 
داد، چند سال دیگر که او به پایان 
فوتبالش می رسد، دیگر بازگشت 
فایــده ای ندارد و او دیگر به درد 

پرسپولیس نخواهد خورد.

چالش هواداران پرسپولیس با ستاره جدید تراکتور

در تمام هفته های گذشته، مذاکرات طولانی بین دو 
باشــگاه پرســپولیس و گل گهــر بــرای انتقال 

محمدمهدی زارع انجام شد.
از سوی دیگر، خود زارع نیز در مذاکراتی که با 
باشگاه پرسپولیس داشــت، از نظر مالی به توافق 
رسیده بود. اما شاید پروسه و روند این مذاکرات برای 
بسیاری از هواداران پرسپولیس جالب باشد. این که 

واقعیت ماجرا چه بوده و ...؟
داستان از این قرار است که طبق ادعای مدیران 
پرسپولیس، هر بار درخواست های باشگاه گل گهر 

نسبت به شروط قبلی متفاوت بود.
مدیــران گل گهر در ابتــدای مذاکرات برای 
صدور رضایت نامــه زارع رقمی حدود ۴۰ میلیارد 
تومان را طلب کردند که باشگاه پرسپولیس این رقم 
را پذیرفت. اما هر چه زمان گذشت، این رقم بیشتر 
شد و طبق ادعای مدیران پرسپولیس، حتی به ۱۰۰ 
میلیارد تومان هم رسید. رقمی که با توجه به سن و 
سال زارع و اینکه باشــگاه می توانست با او قرارداد 

طولانی مدت امضا کند، از سوی باشگاه پرسپولیس 
مورد موافقت قرار گرفت، اما باز هم باشگاه گل گهر 

رضایت نامه این بازیکن را صادر نکرد.
در آخرین مذاکراتی کــه بین طرفین صورت 
گرفــت، باشــگاه گل گهر اعلام کرد عــلاوه بر پول 
رضایت نامــه، خواهان جــذب یکــی از بازیکنان 
پرسپولیس اســت. باشگاه پرسپولیس باز هم با این 
درخواســت موافقت کرد. سپس گل گهری ها اعلام 
کردند باید بازیکن جایگزین زارع را به خدمت بگیرند 
تا رضایت نامه زارع صادر شود. با وجودی که تمام این 
درخواست ها و شرط و شــروط ها با موافقت باشگاه 
پرسپولیس همراه شد، اما نتیجه ای نداشت. در نهایت 
نیز اعلام شد که قرار است زارع به روسیه ترانسفر شود.
در این میان، ذکر این نکته نیز ضروری است 
که گویا مهدی تارتار، سرمربی گل گهر، از همان ابتدا 
مخالفت خود را با انتقال زارع به پرسپولیس اعلام 
کرده بود. در شرایطی که فصل قبل نیز مانع از انتقال 
اخباری به پرســپولیس شده بود، شنیده می شود 

حتــی تا جایی پیش رفت که مدیــران گل گهر را 
تهدید کرد در صورت انتقال زارع به پرسپولیس از 

سمت خود استعفا خواهد داد.
موضوع زمانی جالب می شود که تارتار طی دو 
فصل اخیر با انتقال دو پدیده خود به استقلال موافقت 
کرده است. فصل قبل سامان فلاح به استقلال رفت 
و این فصل امیرمحمد رزاقی نیا پیراهن آبی را به تن 
کرد. جنگ نقل و انتقالاتی پرســپولیس و گل گهر؛ 

داستان عجیب رضایت نامه زارع!
 در تمام هفته های گذشته، مذاکرات طولانی 
بین دو باشــگاه پرسپولیس و گل گهر برای انتقال 

محمدمهدی زارع انجام شد.
از سوی دیگر، خود زارع نیز در مذاکراتی که با 
باشگاه پرسپولیس داشــت، از نظر مالی به توافق 
رسیده بود. اما شاید پروسه و روند این مذاکرات برای 
بسیاری از هواداران پرسپولیس جالب باشد. این که 

واقعیت ماجرا چه بوده و...؟
داستان از این قرار است که طبق ادعای مدیران 

پرسپولیس، هر بار درخواست های باشگاه گل گهر 
نسبت به شروط قبلی متفاوت بود.

مدیــران گل گهر در ابتــدای مذاکرات برای 
صدور رضایت نامــه زارع رقمی حدود ۴۰ میلیارد 
تومان را طلب کردند که باشگاه پرسپولیس این رقم 
را پذیرفت. اما هر چه زمان گذشت، این رقم بیشتر 
شد و طبق ادعای مدیران پرسپولیس، حتی به ۱۰۰ 
میلیارد تومان هم رسید. رقمی که با توجه به سن و 
سال زارع و اینکه باشــگاه می توانست با او قرارداد 
طولانی مدت امضا کند، از سوی باشگاه پرسپولیس 
مورد موافقت قرار گرفت، اما باز هم باشگاه گل گهر 

رضایت نامه این بازیکن را صادر نکرد.
در آخریــن مذاکراتی که بین طرفین صورت 
گرفت، باشــگاه گل گهر اعلام کــرد علاوه بر پول 
رضایت نامــه، خواهــان جذب یکــی از بازیکنان 
پرسپولیس است. باشگاه پرسپولیس باز هم با این 
درخواست موافقت کرد. سپس گل گهری ها اعلام 
کردند باید بازیکن جایگزین زارع را به خدمت بگیرند 

تا رضایت نامه زارع صادر شــود. با وجودی که تمام 
این درخواســت ها و شرط و شــروط ها با موافقت 
باشگاه پرسپولیس همراه شد، اما نتیجه ای نداشت. 
در نهایت نیز اعلام شد که قرار است زارع به روسیه 

ترانسفر شود.
در این میان، ذکر این نکته نیز ضروری است 
که گویا مهدی تارتار، سرمربی گل گهر، از همان ابتدا 
مخالفت خود را با انتقال زارع به پرسپولیس اعلام 
کرده بود. در شرایطی که فصل قبل نیز مانع از انتقال 
اخباری به پرســپولیس شده بود، شنیده می شود 
حتــی تا جایی پیش رفت که مدیــران گل گهر را 
تهدید کرد در صورت انتقال زارع به پرسپولیس از 

سمت خود استعفا خواهد داد.
موضوع زمانی جالب می شود که تارتار طی دو 
فصل اخیــر با انتقال دو پدیده خود به اســتقلال 
موافقت کرده اســت. فصل قبل ســامان فلاح به 
اســتقلال رفت و این فصــل امیرمحمد رزاقی نیا 

پیراهن آبی را به تن کرد.

داستان عجيب رضایت نامه زارع! جنگنقلوانتقالاتیپرسپولیسوگلگهر

یکی از مدیران فوتبال ایران که به شدت تحت فشار هواداران است در 
محفلی خصوصی گفته با این شرایط و برای فرار از فشارهای هواداران 
و فضای مجازی حاضرم برای خرید یک لژیونر مطرح تا ۳۰۰ میلیارد 
تومان هم هزینه کنم! البته همان طور که می دانید مدیران باشگاه های 
ایرانی این پول ها را از جیب خود یا پدرانشان نمی دهند بلکه همه این ها 
پول بیت المال و مردم است که با بد سلیقگی هرچه تمام تر تقدیم یک 

سری فوتبالیست بی کیفیت می شود. 
باز اگر مدیران کار نابلد می توانستند چند بازیکن خوب بخرند هیچ 
حرفی نبود اما نکته اینجاست که این ۱۰۰ میلیاردها و ۳۰۰ میلیارد ها 
خرج بازیکنانی می شود که عمدتا فقط اسم و رسم دارند و سال هاست 

که از سطح اول فوتبال فاصله گرفته اند.
فوتبال کشورمان مسیری را طی می کند که در تمام سال های گذشته 
طی کرده و باشــگاه های دولتی همچنان حاضری خور هستند و با ارقام 
سرسام آور خودشان و در واقع هواداران و فوتبال ایران را گول می زنند. اگر 
می بینیــد که حتی بازیکنان معمولی حضور در لیگ امارات را به فوتبال 
کشورمان ترجیح می دهند فقط به خاطر زندگی در دبی یا پول اماراتی ها 
نیست بلکه ضعف مدیریت باعث می شود تا بسیاری از فوتبالیست ها راهی 

آن سوی آب ها شوند و در واقع از لیگ بی کیفیت ایران فرار می کنند.

حاضرم ۳۰۰ ميليارد تومان برای 
جذب یک بازیکن هزینه کنم! 

اظهارنظرجالبآقایمدیر

 ستاره لژیونر 
از چشم پرسپوليسی ها افتاد 

تیوی بیفوما که فصل قبل یکی از بهترین های تیمش بود، در نهایت با 
انتقالی پر سر و صدا به پرسپولیس پیوست تا یکی از خریدهای جدید 

این تیم لقب بگیرد.
بیفوما هــم اکنون در اردوی ترکیه حضور دارد  و شــنیده ها از 
تمرینات پرســپولیس حاکی از آن است که بیفوما یکی از آماده ترین 
بازیکنان پرسپولیس است و عملکرد او در تمرینات حسابی مورد توجه 

وحید هاشمیان قرار گرفته است.
بیفوما در بازی تدارکاتی چند روز قبل مقابل آلانیا اسپورهم نمایش 
بســیار خوبی داشــت و موفق شــد گل برتری قرمزها را به ثمر برساند. 
پرسپولیسی ها برای فصل پیش رو حساب ویژه ای روی بیفوما باز کردند 
و امیدوارند او بتواند نمایش های خوبی در ترکیب پرسپولیس داشته باشد.

طبق قانون سهمیه بازیکنان خارجی در فصل جدید فوتبال به ۱+۷ 
افزایش پیدا کرده است و حالا تراکتور به اولین تیم فوتبال ایران تبدیل شد 

که از تمام سهمیه خود با داشتن 8 بازیکن خارجی استفاده کرده است. 
۱- الکس سدلار )مدافع مرکزی - صربستان(

۲- ایگور پوستونسکی )هافبک دفاعی - کرواسی(
۳- اودیل خامروبکف )هافبک دفاعی - ازبکستان(

۴- تیبور هلیلوویچ )هافبک هجومی - کرواسی(
5- ریکاردو آلوز )هافبک مرکزی - پرتغال(
۶- دوماگوی دروژدک )مهاجم - کرواسی(

۷- تومیسلاو اشتراکالی )مهاجم - کرواسی(
8 - دروازه بان مطرح اروپایی

در مورد ریکاردو آلوز نیز اگرچه این بازیکن فسخ قرارداد خود را به باشگاه 
تبریزی اعلام کرده اما بعد از جلسه برگزار شده در استانبول، حالا امیدها 

به بازگشت او بیشتر شده است.
به این ترتیب تراکتور در همه خطوط یک بازیکن خارجی خواهد داشت.

مراسم قرعه کشی فصل جدید رقابت های لیگ 
نخبگان آسیا )AFC Elite League( روز جمعه 
۲۴ مردادماه )۱5 آگوست( برگزار می شود؛ رویدادی 
مهم که سرنوشــت تیم های آسیایی حاضر در این 

تورنمنت سطح بالا را مشخص خواهد کرد.
بر اساس اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، سیدبندی 
تیم ها نیز در آستانه این قرعه کشی مشخص شده و 
تیم سپاهان ایران در صورت کسب پیروزی در دیدار 
حساس و سرنوشت سازی که در پیش دارد، در سید 

دوم این رقابت ها قرار خواهد گرفت.
سید اول:

الاهلی عربستان
شباب الاهلی امارات

السد قطر
تراکتور ایران

نسف قارشی ازبکستان
الشرطه عراق

سید دوم:
الاتحاد عربستان
الهلال عربستان
الشارجه امارات
الوحده امارات

الغرافه قطر
برنده  سپاهان ایران و الدحیل قطر

ســپاهان ایران بایــد برای حضور قطعــی در این 
رقابت ها، روز بیست ویکم مرداد از سد تیم سرسخت 
الدحیل قطر عبور کند. تیمی متمول، باتجربه و با 
سابقه ای درخشان در لیگ ستارگان قطر که حضور 
چهره هایــی بین المللی را در تیم خود تجربه کرده 
اســت. برنده این نبرد مستقیم به سید دوم صعود 
می کند و وارد مرحله گروهی لیگ نخبگان آســیا 

خواهد شد.

 سپاهان در آستانه حضور 
در سيد دوم ليگ نخبگان آسيا

خرید جدید چشم هاشميان را گرفت 

رکورد بی سابقه در ایران؛ هشت 
بازیکن خارجی!

تراکتورهمهطلسمهاراشکست!
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